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Spørgsmål: Mener ministeren, at det meget intetsigende svar, der er givet på spørgsmål 
239 (SAU alm. del), er anstændigt over for de virksomheder, som er truet på deres eksi-
stens af afgiften for farligt affald, og vil ministeren forklare, hvad ”inden længe” betyder i 
dette svar, ”Det er ikke muligt at sige, hvornår der kan forventes en afslutning på det tvær-
ministerielle arbejde omkring farligt affald, herunder en orientering til udvalget samt præ-
sentation af regeringens løsningsforslag. Det forventes dog, at der vil komme en afklaring 
inden længe”?

Svar: Det tværministerielle udvalg under Miljøstyrelsen, der skal vurdere andre løsnings-
muligheder end ophævelse af afgiftspligten for farligt affald, har været og er fortsat i meget 
tæt dialog med de berørte virksomheder. 

Imidlertid er det en forholdsvis kompliceret sag, og der er mange aspekter, der skal vurde-
res i detaljen, inden regeringen kan tage stilling en mulig løsningsmodel. Det er derfor ikke 
muligt at angive præcist, hvornår der vil blive præsenteret en løsning.


